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Protokół Nr 22/16 

podjęte na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 

w dniu 25 listopada 2016 r. 

Posiedzenie Komisji, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się 
w sali obrad Urzędu Miasta (sala nr 229).  

Ad 1-2 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00) stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Artur Maruszczak- zastępca Prezydenta Miasta ,  

2. Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego, 

3. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle,  

4. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta   

Kędzierzyn-Koźle,  

5. Leszek Dulęba – radca prawny, 

6. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu,  

7. Anna Prus – w zastępstwie dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Kędzierzynie-Koźlu, 

8. Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu,  

9. Stanisław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji. 

 

Na statutową liczbę 7 radnych obecnych było 5 członków komisji.  

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 

obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są prawomocne. 

 

Przyjęcie porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017. 

4. Do wiadomości komisji: Pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego nr ZNP K-K 

0760/15/AZ/RS/2016 o zaplanowanie środków finansowych w budżecie na rok 2017 na 

waloryzację wynagrodzenia nauczycieli praz waloryzację płac pracowników oświaty.  

5. Wykaz imprez kulturalnych współorganizowanych przez Wydział Kultury, Sportu  

i Turystyki plan na 2017 r. (temat wynika z planu pracy komisji) 

6. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Kędzierzynie-Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji) 

7. Kalendarz imprez sportowo-rekreacyjnych na rok 2017 Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji) 

8. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-

Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji) 
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9. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-

Koźlu w organizacji. (temat wynika z planu pracy komisji) 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz czy ktoś ma propozycję do porządku obrad: 

1. radny Przemysław Pawlik zaproponował punkt dodatkowy organizacja 

przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci szkół 2017/2018, proponuje 

omawiać  ten punkt w sprawach bieżących i wolnych wnioskach.  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynęły materiały 

dodatkowe: 

 

2. Pozyskanie opinie pisemnej w przedmiocie wniosku pani Łucji Iłowskiej oraz 

pana Jerzego Słowika dotyczącego zadania pod nazwą ,,Przyjazne Ronda – 

poznaj nową infrastrukturę w centrum Kędzierzyna-Koźla” w ramach 

Inicjatywy Lokalnej.  

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na 

skrzyżowaniu dróg publicznych w Kędzierzynie-Koźlu. 
 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zaproponowała, aby punkt  ,,Pozyskanie opinie 

pisemnej w przedmiocie wniosku pani Łucji Iłowskiej oraz pana Jerzego Słowika 

dotyczącego zadania pod nazwą ,,Przyjazne Ronda – poznaj nową infrastrukturę w centrum 

Kędzierzyna-Koźla” w ramach Inicjatywy Lokalnej" został omówiony jako punkt trzeci, a 

projekt uchwały został omówiony jako punkt pierwszy.  

 

Artur Maruszczak- zastępca Prezydenta Miasta zaproponował odstąpić od tej dyskusji z 

uwagi, że w dniu dzisiejszym nieobecny jest Wojciech Jagiełło, również Wydział Oświaty się 
nie przygotował do dyskusji w tym temacie. Poprosił, aby w dniu dzisiejszym nie zamykać 
dyskusji w tym temacie.  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz, uważa, że jest to- zasadne i w dniu dzisiejszym 

komisja rozpocznie dyskusję ale na kolejnych komisjach ten temat również będzie 

kontynuowany.  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie uzupełniony porządek 

obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg 

publicznych w Kędzierzynie-Koźlu. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017. 

5. Pozyskanie opinie pisemnej w przedmiocie wniosku pani Łucji Iłowskiej oraz pana    

Jerzego Słowika dotyczącego zadania pod nazwą ,,Przyjazne Ronda – poznaj nową 
infrastrukturę w centrum Kędzierzyna-Koźla” w ramach Inicjatywy Lokalnej.  
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6. Do wiadomości komisji: Pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego nr ZNP K-K 

0760/15/AZ/RS/2016 o zaplanowanie środków finansowych w budżecie na rok 2017 na 

waloryzację wynagrodzenia nauczycieli praz waloryzację płac pracowników oświaty.  

7. Wykaz imprez kulturalnych współorganizowanych przez Wydział Kultury, Sportu  

i Turystyki plan na 2017 r. (temat wynika z planu pracy komisji) 

8. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Kędzierzynie-Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji) 

9. Kalendarz imprez sportowo-rekreacyjnych na rok 2017 Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji) 

10. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Miejskiego Ośrodka Kultury w 

Kędzierzynie-Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji) 

11. Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Muzeum Ziemi Kozielskiej w 

Kędzierzynie-Koźlu w organizacji. (temat wynika z planu pracy komisji) 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 1) punkt dodatkowy organizacja przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci 

szkół 2017/2018; 

13. Zakończenie obrad. 

 

Komisja przyjęła (5 głosami ,,za")  uzupełniony porządek obrad do realizacji.  

 

Ad 3.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg 

publicznych w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że nazwa zaproponowana przez 

Prezydent Miasta dla ronda jest ,,Solidarności". 

 

Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego, poinformowała, że wpłynęły trzy wnioski z propozycją nadania 

nazwy dla tego ronda, dwa popierały nazwę ,,Solidarności". Wpłynęła również petycja Związku 

Filatelistów z propozycją nazwy ronda ,,dr nauk medycznych Władysława Opolskiego". w tym 

tygodniu dowiedziała się, że wpłyną również wniosek o nadanie nazwy ronda ,, imienia Leona 

Piecucha". Prezydent Miasta proponuje nazwę ronda ,,Solidarności". 

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie zaopiniowanie ww. 

projektu uchwały z zaproponowaną nazwą ,,Solidarności". 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) 

zaopiniowała projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg 

publicznych w Kędzierzynie-Koźlu. Komisja przyjęła zaproponowaną nazwę przez Prezydenta 

Miasta ,,Rondo Solidarności". 

,,za” byli (p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika,  

p. Michał Nowak, p. Przemysław Pawlik) 

 

Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2017 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 
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Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej złożyła wniosek pisemny w 

sprawie: o zmianę podstawy prawnej w projekcie uchwały, który po zmianie otrzymuje 

brzmienie: 

 ,,Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2016 r., poz. 446 z późn. z.¹)  oraz art. 5a ust. 1 z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie (Dz. U. z 2016 r., poz. 1817) Rada Miasta 

Kędzierzyn-Koźle uchwala, co następuje": 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że od strony proceduralnej jeżeli radni zgłoszą 
taki wniosek to nie musi być odrębnie głosowany, jeżeli wyrazi na to zgodę wnioskodawca. Nie 

głosuje się tych wniosków do projektu uchwały które zostały w pełni zaakceptowane przez 

podmiot składający. Zostaną uwzględnione w teksie uchwały.  

 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle, udzieliła szczegółowych wyjaśnień jakie zmiany zostały wprowadzone do 

projektu uchwały oraz do dosłanej autopoprawki.  

 

Radny Michał Nowak zapytał czy przedstawiony program różni się od zeszłoroczneno.  

 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle, wachlarz działań został poszerzony o osoby niepełnosprawne z rehabilitacją.  
 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały wraz z autopoprawką i  wnioskiem pisemny 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”)  

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2017 wraz autopoprawką oraz wnioskiem komisji. 

,,za" byli (p. Katarzyna Dysarz , Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika, p. Michał Nowak,  

p. Przemysław Pawlik) 

(w głosowaniu nie brał udziału radny Andrzej Kopacki) 

 

Ad 3. 
Pozyskanie opinii pisemnej w przedmiocie wniosku pani Łucji Iłowskiej oraz pana Jerzego 

Słowika dotyczącego zadania pod nazwą ,,Przyjazne Ronda – poznaj nową infrastrukturę w 

centrum Kędzierzyna-Koźla” w ramach Inicjatywy Lokalnej(projekt uchwały stanowi załącznik 

do nin. protokołu).   

 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle, poinformowała, że dwóch mieszkańców naszego miasta zwróciło się z 

inicjatywą, aby nauczyć mieszkańców naszego miasta którzy mają problem z poruszaniem się, 
aby bezpiecznie przechodzili przez miejsca. Osoby niewidzące przechodziły przez 

skrzyżowanie kiedyś jak słyszały dźwięk przy sygnalizacji świetlnej. Teraz tego nie ma. 

Wystąpili z inicjatywą jak bezpiecznie przejść przez skrzyżowanie nie narażając siebie ani 

kierowców na niepotrzebne kolizje. Zaproponowali nauczyć dzieci ze szkół integracyjnych 

bezpiecznego korzystania ze przejść koło rond. W pracach braliby udział policjanci oraz 

zaproszone osoby. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz 

poinformowała, ze jest to bardzo dobra inicjatywa, zapytała czy zostały zabezpieczone środki 

finansowe na realizację zadania. Otrzymała pozytywną odpowiedz.  

 

Radna Elżbieta Stenicka uważa, że należy poinformować szkoły i przedszkole, że taka zacna 

inicjatywa będzie miała miejsce. 

 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle, poinformowała, że wnioskodawcy oraz Wydział Oświaty są w stałym 

kontakcie z przedszkolami i szkołami, o takiej propozycji zostali poinformowani oraz szkoły i 

przedszkola zostaną zaproszone do udziału w inicjatywie.  

 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) 

zaopiniowała wniosek pani Łucji Iłowskiej oraz pana Jerzego Słowika dotyczącego zadania 

pod nazwą ,,Przyjazne Ronda – poznaj nową infrastrukturę w centrum Kędzierzyna-Koźla” w 

ramach Inicjatywy Lokalnej.  

,,za” byli (p. Katarzyna Dysarz ,p. Andrzej Kopacki, Agnieszka Iłowska, Elżbieta Setnika,  

p. Michał Nowak, p. Przemysław Pawlik) 

 

Ad 4. 

Pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego nr ZNP K-K 0760/15/AZ/RS/2016 o zaplanowanie 

środków finansowych w budżecie na rok 2017 na waloryzację wynagrodzenia nauczycieli praz 

waloryzację płac pracowników oświaty (pismo stanowi załącznik do nin. protokołu).   

 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz  

poinformowała, że wpłynęło pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego nr ZNP K-K 

0760/15/AZ/RS/2016 o zaplanowanie środków finansowych w budżecie na rok 2017 na 

waloryzację wynagrodzenia nauczycieli praz waloryzację płac pracowników oświaty i 

pracowników obsługi od 1 stycznia 2017 r. Przewodnicząca poinformowała, że komisja sama 

nie może podjąć takiej decyzji, do tego jest potrzebny Dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i 

Wychowania, który udzieli szczegółowej informacji czy są pieniądze w budżecie na realizację 
podwyżek. Czy będzie taki wzrost przewidywany. Komisja przyjmuje ww. pismo do 

wiadomości.   

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości ww. pismo.  

 

Ad 5. 
Wykaz imprez kulturalnych współorganizowanych przez Wydział Kultury, Sportu  

i Turystyki plan na 2017 rok (temat wynika z planu pracy komisji, materiał w formie pisemnej 

stanowi załącznik do nin. protokołu); 

 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz  zapytała czy 

zostały zarezerwowane środki na pokrycie zaplanowanych do realizacji imprez kulturalnych.  

 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle poinformowała, środki na realizację zadań zostały zarezerwowane w 
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budżecie. Część imprez jest realizowana wspólnie z MOK, na część zadań będą zwracać się o 

finansowanie ze źródeł zewnętrznych oraz ministerstwa.  

 

Radny Andrzej Kopecki wskazał i wnioskował aby zrealizować plenery rzeźbiarskie w drewnie. 

Co z realizacją jego wniosku. 

 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że od roku jest zbierane drzewo, która jes prowadzona na 

terenie naszego miasta, głównie lipy na realizację plenerów rzeźbiarskich, zostaną one 

zrealizowane w tym roku, ogólnie nazwane jako spotkania plastyczne. Drewno jest w 

odpowiedni sposób składowane. 

 

Radny Andrzej Kopecki podziękował, że wachlarz plastyczny zostanie poszerzony o rzeźbę. 
Gdzie będą eksponowane prace. Proponuje wystawić prace w przestrzeni miejskiej.  

 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że prace prezentowane są w galeriach miejskich w 

Kędzierzynie-Koźlu i Opolu. 

 

Rana Agnieszka Iłowska obawia się czy wystawione w plenerze rzeźby nie zostaną zniszczone. 

Należy się zastanowić jak zabezpieczyć miejsca wystawy.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości wykaz imprez 

kulturalnych współorganizowanych przez Wydział Kultury, Sportu i Turystyki zaplanowanych 

w 2017 rok.  

 

Ad 6. 

Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Kędzierzynie-Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji, materiał w formie pisemnej 

stanowi załącznik do nin. protokołu); 

 

Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, wyjaśniła, że 

szczegółowy plan imprez przygotowała w formie pisemnej. Część imprez jest realizowana 

wspólnie z MOK i MOSiR, na część zadań będą zwracać się o finansowanie ze źródeł 

zewnętrznych oraz ministerstwa. Nowo planowana impreza pn. Targi Ksiązki nad Odrą 
połączona z obchodami Dnia Dziecka, będzie realizowana wspólnie z MOSiR-em. 

 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz 

poinformowała, że mieszkańcy oraz radni widzą że biblioteka działa prężnie, odbywa się wiele 

ciekawych spotkań, zakres tematów jest interesujący. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości wykaz imprez 

kulturalnych zaplanowanych przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu w  

2017 r.  

 

Ad 7. 

Kalendarz imprez sportowo-rekreacyjnych na rok 2017 Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu (temat wynika z planu pracy komisji, materiał w formie 

pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu); 
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Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz poprosiła o 

wprowadzenie w temacie pracownika MOSiR-u panią Annę Prus, będącą w zastępstwie 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 

Anna Prus poinformowała, że kalendarz imprez został przedstawiony radym w formie 

pisemnej. Większość imprez jest imprezami cyklicznymi, mieszkańcy bardzo oczekują imprez 

sportowych, popularnością cieszą się imprezy biegowe, imprezy sa dostosowane dla różnych 

grup wiekowych. Impreza ,,ICE Party" odbędzie się na lodowisku zostanie zrealizowana w 

styczniu. Poprosiła o pytania. 

 

Radny Michał Nowak zapytał o imprezę współorganizowaną z MOSiR ,,Pierwsza Dycha 

Pomarańczowej Pomocy" w jakim zakresie MOSiR partycypował w imprezie. Czy impreza 

będzie cykliczna. Liczba biegających zrobiła wrażenie. 

 

 Anna Prus poinformowała, że faktycznie liczba uczestników biegu była ogromna, biegacze 

mieli do pokonania dystans 10 km, w tym roku planują kolejny cykl biegu w czerwcu na 10 km 

a we wrześniu na 5 km. Nasza pomoc w organizacji biegu polega jedynie na współpracy.    

 

Radny Michał Nowak uważa, że impreza wypadła świetnie i należy ją powtórzyć.  
 

Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle uzupełniła wypowiedz, to nie stowarzyszenie zorganizowało ten bieg, była to 

kontynuacja wielu działań, otrzymali od miasta 20 tys. dotację na kontynuację biegu, odbywało 

się wiele spotkań i były one zakończone biegiem, czekamy na rozliczenie biegu. Nie wiadomo 

czy odbędzie się kolejny bieg, oczekiwali większej pomocy finansowej, w środowisku biegaczy 

bieg został bardzo dobrze odebrany.  

  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości wykaz imprez 

kulturalnych zaplanowanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

w 2017 r.  

 

Ad 8. 
Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-

Koźlu. (temat wynika z planu pracy komisji, materiał w formie pisemnej stanowi załącznik do 

nin. protokołu); 

 

Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, że 

imprezy cykliczne zostały szczegółowo zaplanowane, kalendarz spotkań został przedstawiony 

w formie pisemnej. Zaplanowano imprezy takie jak Dni Miasta, Wrzosowisko, jest prowadzone 

wiele rozmów aby dograć terminy i wykonawców. W nowo wyremontowanej muszli w Koźlu 

planują współorganizowanie wielu imprez min. koncert charytatywny. Kalendarz imprez jest 

obfity.  

 

Radny Andrzej Kopacki zapytał jacy wykonawcy zostali zaproszeni na Dni Miasta.  

 

Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, że 

trwają jeszcze rozmowy, nie chce zdradzać szczegółów. Planuje przenieść całą imprezę 
,,Wrzosowisko" do Koźla, gdyż do ,,Chemika" nie ma chętnych.  
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Radny Michał Nowak podkreślił, że nie wiele miast może poszczycić się tak długo 

organizowaną imprezą, jak 30 jubileusz ,,Wrzosowiska". Uważa, że problem nie jest  

lokalizacja w ,,Chemiku" lecz zaproszonymi wykonawcami. Cieszy się, że w styczniu będzie 

można usłyszeć Annę Marie Jopek oraz wielu ciekawych wykonawców oraz w bibliotece 

zaprasza na wykład Filipa Springera.  

 

Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, że 

trudno jest pozyskać ze środki ministerstwa, na realizację imprez. Liczą na grand finansowy z 

Ministerstwa w związku z organizacją imprezy ,,Mikołaja z Koźla", liczą na pieniądze ze 

względu na to, iż planują te imprezę cyklicznie oraz doskonale wpasowują się w założenia 

programowe pozyskania grantu, mieszczą się w zakresie dziedzictwa kulturowego, lecz jest to 

zawsze konkurs. Składamy wniosek i czekamy. 

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że plan imprezy ,,Mikołaj z Koźla" 

był bardzo nagromadzony trwał aż 3 dni oraz w miedzy czasie występów była dwu godzinna 

przerwa, nie wiedziała co zrobić w przerwie, zapytała czy można zmienić formę organizacji.  

 

Radna Elżbieta Setnicka poinformowała, że popiera imprezę ,,Akademia Przedszkolaka", lecz 

zapytała co z cyklem imprez dla szkół podstawowych i gimnazjum, były to ,,Debiuty". 

 

Przewodnicząca komisji dodała, że mamy wiele utalentowanych zespołów w tym zakresie.   

 

Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, że  

Akademia Przedszkolaka to inicjatywa zaprzyjaźnionej Szkoły nr 19 oraz  przedszkoli, którzy 

są głównymi organizatorami imprezy. MOK pomaga jedynie przy organizacji służąc sprzętem 

technicznym oraz udostępniając salę. W tym roku była bardzo dobra współpraca ze Szkołą nr 9 

oraz ze stowarzyszeniem. Możliwe że przerodzi się to w stałą współpracę. Również planują 
pokazywać dzieciom wystąpienia teatralne, dzięki współpracy z PWST z Wrocławia i grupą 
warsztatową z Wrocławia. Planują również współpracę z Lewadą i teatrem dla dorosłych, 

szukają sponsorów. Powstało parę sekcji w MOK i w osiedlach. Również odbywają się 
wernisaże malarzy nieprofesjonalnych.  

 

Radna Elżbieta Setnicka zapytała się co kryje się pod nazwą imprezy ,,Dzień Kobiet". 

 

Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, że  

to impreza zaplanowana przez Prezydent Miasta. 

 

Radna Elżbieta Setnicka zapytała czy zostaną zorganizowane półkolonie dla dzieci w Koźlu.  

 

Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, że 

jest duże zainteresowanie  koloniami organizowanymi w ,,Chemiku" i na Blachowni a w Koźlu 

zainteresowanie koloniami nie jest słabe. Poza dyrekcja MOK bardzo słucha głosów 

mieszkańców i radnych oraz starają się propozycje wcielać w życie.   

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości wykaz imprez 

kulturalnych zaplanowanych przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu w 2017 r. 
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Ad 9. 

Kalendarz imprez kulturalnych na rok 2017 Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu 

w organizacji. (temat wynika z planu pracy komisji, materiał w formie pisemnej stanowi 

załącznik do nin. protokołu); 

 

Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji poinformował o planach 

na kolejny rok. Od 1 stycznia będą w posiadaniu nowych obiektów, dwóch wieży widokowej i 

wieży Towarzystwa Ziemi Kozielskiej, o które będą musieli zadbać. Pomysłów jest dużo lecz 

należy to wiązać z planowanym budżetem. Wiele imprez jest planowanych z jednostkami 

gminnymi  MOK, MOSiR -em, oraz miejskimi przedszkolami. Planują raz w miesiącu imprezę 
oraz stałą działalność wystawienniczą w piwnicy. Planują uczestniczyć w imprezach 

realizowanych przez  Towarzystwo Ziemi Kozielskiej. 

 

Przewodnicząca komisji zaproponowała, aby przy okazji imprez organizowanych w Koźlu 

oznaczyć strzałkami trasę do Muzeum. Może w czasie imprez i festynów  należy zrobić stoisko 

z informacjami o Muzeum.  

 

Radna Agnieszka Iłowska zapytała czy Kozielskie muzeum będzie uczestniczyło w 

ogólnopolskim projekcie  ,,Noc Muzeum". 

 

Tak, planujemy Noc Muzeum w Koźlu, wyjaśnił dyrektor Bolesław Bezeg.  

 

Radna Elżbieta Setnicka zapytała o zaproponowaną grę miejską z wierszami na bazie gry 

miejskiej w której udział mogą wziąć dzieci i przedszkola. 

 

Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej poinformował, że zna zasady gry 

miejskiej chodzi o to aby grupa ludzi przemieszczała się w przestrzeni miejskiej i wykonywały 

określone zadania i poznawali miasto, zostanie wydana mapka miasta i zaznaczone miejsca 

poetyckie. Planują również grę dotyczącą historii twierdzy w związku z planowaną konferencją 
miejską w listopadzie z nagrodami. Planują również prelekcje historyczne.  

 

Radna Elżbieta Setnicka zapytała w jaki sposób planują dotrzeć do największej ilości osób, 

gdyż muzeum dopiero rozpoczyna swoją działalność. 
 

Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej poinformował, że planują turniej dla 

przedszkolaków, pracownicy muzeum osobiście w przedszkolach i szkołach będą zachęcać do 

zwiedzenia wystawy w stałej w muzeum w Koźlu, planują poprzez dzieci przedszkolne i 

szkolne dotrzeć do rodziców i dorosłych.  

 

Radny Andrzej Kopacki zapytał o duży projekt realizowany wspólnie z Muzeum czeskim z 

Opawie. Natomiast w przy Muzeum w Przyrowie działa grupa rekonstrukcyjna. U nas działa 

kompania Grodu Koźle. 

 

Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej poinformował, że ma w planach również 
powołanie grupy rekonstrukcyjnej przy Muzeum, gdyż mieliśmy najemną kompanię ale 

podobno ona już nie działa.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości wykaz imprez 

kulturalnych zaplanowanych przez Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu w 

organizacji w 2017 r. 
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Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, 

poinformowała, że biblioteka otrzymała wyróżnienie w ogólnopolskim konkursie  

,,Europejskie Dni dziedzictwa". Jest miło przekazać jej te wiadomość.  
 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz pochwaliła 

działania dyrektor MOK. 

 

Radny Michał Nowak zapytał gdzie TZK będzie miało swoją siedzibę. 
 

Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej poinformował, że TZK może korzystać 
z pomieszczeń muzeum, Towarzystwo nie znika, będą korzystali z dotychczasowych 

pomieszczeń, będą też percypować w kosztach imprez TZK. Liczy na dobrą współpracę.  
 

Ad 10. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Katarzyna Dysarz poprosiła o 

propozycję do planu pracy. 

Kolejny termin posiedzenia komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej został ustalony na 

dzień 14.12.2016 r. o godz. 16.00;  

 

1) organizacja przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci szkół 2017/2018,  
 

W dyskusji w tym temacie udział wzięli przewodnicząca Katarzyna Dysarz, radny Przemysław 

Pawlik, radny Michał Nowak, radna Elżbieta Setnicka. 

 

Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej zgłosiła wniosek ustny  

,,prosi o przygotowanie odpowiedzi w sprawach: 

a. podanie terminu reaktywacji Zespołu ds. oświaty, 

b. podanie propozycji rozwiązań w związku z planowaną restrukturyzacją szkolnictwa,  

c. przedstawienie rozwiązań i zmian organizacyjnych planowanych do wprowadzenia w 

szkołach w roku szkolnym 2017/2018 w gminie Kędzierzyn-Koźle".  

 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (7 głosów ,,za”)  poparła  wniosek.  

 

Ad 11. 
Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  

w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej po czym o godz. 18.00 zamknęła 

posiedzenie komisji. 

 
Spisała A. Dworaczek 
          

 

         Przewodnicząca Komisji  

                                                                                                         

              Katarzyna Dysarz 

 


